

ARCHIVES

I.C.J.

Communiqué No. 65/1
(Unofficial)

The following information from the Registry of the International Court of Justice is communicated to the Press:

On Monday, 8 March 1965, the International Court of Justice will meet to deal with a number of financial and administrative matters.

On Monday, 15 March, public hearings in the South West Africa cases (Ethiopia v. South Africa; Liberia v. South Africa) will begin at an hour to be fixed and communicated later.

The Hague, 4 January 1965.

C.I.J.

Communiqué n^o 65/1
(Non officiel)

Les renseignements suivants émanant du Greffe de la Cour internationale de Justice sont mis à la disposition de la presse :

Le lundi 8 mars 1965, la Cour internationale de Justice se réunira pour traiter de diverses questions financières et administratives.

Le lundi 15 mars, les audiences publiques dans les affaires du Sud-Ouest africain (Ethiopie c. Afrique du Sud; Libéria c. Afrique du Sud) s'ouvriront à une heure qui sera annoncée plus tard.

La Haye, le 4 janvier 1965.
